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Päevakord: 

1.  Ülevaade lasteaias toimuvast 

2.  Kooli mured ja rõõmud  

1. Ülevaade lasteaias toimuvast 

a)     Pisut on ärevust lasteaedade liitumise teemal. Kuidas sügisel hakkavad asjad 
toimuma, kui see liitumisprotsess on läbitud. Kas jäävad kõik rühmad alles või 
hakatakse midagi kokku tõmbama? 9 last läheb kooli, 3 tuleb asemele. Hetkel on 
Koosa ülerahvastatud. Teistel on ruumi. Sel suvel on Pala lasteaia töötajad Koosal 
valverühmas tööl. Kindlasti tuleb jälgida, et lepingud saaksid õigesti tehtud. Ja et 
õpetajad oleksid ikkagi ühe koha külge liidetud. Asendades teistes lasteaedades on 
keerulisem aru saada, mis vajadustega lapsed seal on. Nüüd on kokku lepitud, et igas 
vahetuses on tööl keegi, kes töötab igapäevaselt seal lasteaias. Ja suvised asendused 
peaksid olema võrdselt jaotatud. 

b)    Eelkool algas sellest aastast. Toimus 6-l päeval. Eelkoolis käivad lapsed ka Kääpa 
lasteaiast. 

Ja nüüd on ka rahvatants lasteaias. Artur Aunap juhendab. 

Kunstiringi teeb Reet Kuusik. Robootika võistlusel käidi ka. Keity õpetas neid välja ja 5 
sai minna võistlema. 4 pidi jääma kahjuks maha. 

c)     Tulemas on näitemängu päev, ülevallaline 

  



2. Mured ja rõõmud koolis 

a)  Kadi kohtus sotsiaalpedagoogiga, sest õhus oli enne jõule pinget tunda. Jaanuariks oli 
koolis kaks sotsiaalpedagoogi. Selgus, et lapsevanemad ei olnud kursis, kelle poole 
pöörduda ja mis on KIVA pädevuses ja mis mitte. Meil on koolis algklasside 
sotsiaalpedagoog Jaanika Altmäe 0,5 kohaga ja vanematele lastele sotsiaalpedagoog 
Riin Tammiste 0,5 kohaga. Jagati infot ka e-koolis ja sealt algas koostöö 
noortekeskuse, KIVA ja sotsiaalpedagoogide vahel. Vald sai kokku ka 
noorsootöötajate ja sotsiaalpedagoogidega, et selgitada välja piirid, kes mida teeb ja 
kuidas. Koolis on välja pandud ka QR koodid, kust saab ka infot tugimeeskonna 
kohta. KIVA on lastevaheliste probleemide lahendamise koht. Õpetaja ja õpilase 
vahelist kiusamist lahendab direktor. Elina Vester – lastekaitse, kes on väga hea ja 
lahendustele orienteeritud.  

Ettepanek koolile: 

Jagada veel rohkem infot selle kohta, kuhu mure korral pöörduda. Nii lastele kui 
lapsevanematele. Ja kutsuda lastekaitse spetsialist ka lasteaia koosolekule rääkima. 

3. Miks laste arv Pala koolis väheneb? 

a)     Mõnedel on põhjuseks kunstide kool, mis asub Alatskivil ja panevad lapsed ka sinna 
sellepärast. 

b)    Teine põhjus on see, et õpetajaga on mure. 

c)     Mida me saame teha, et võimalikult paljud kohalikud lapsed tuleksid lasteaiast kooli? 

d)    Mõned lapsevanemad on ise selle kooli vilistlased ja sellepärast ei too oma lapsi siia 
kooli 

Ettepanekud selle mure lahendamiseks: 

1.     Sidusus tekitada lapsevanematega juba lasteaia esimestest aastatest. 

2.     Eelkool on hea side lasteaia ja kooli vahel 

3.     Kaasata lapsevanemaid rohkem kooli juurde, näiteks teha koolis lahtiste uste päevi, 
teha ühisüritusi. 

4.     Uurida juba 5-aastaste laste vanematelt, kuhu kooli nad plaanivad oma lapsi kooli 
panna. Ja kui sealt tuleb juba info, et ta ei plaani Palale panna, siis äkki me saame 
teada need põhjused, miks ta ei soovi panna. Ja äkki saab selle kahe aasta jooksul 
nende põhjustega tegeleda, kui see on meie võimuses. 

 



5.     Küsimustik: 

1.     Mis tingis selle, et te ei pannud oma last Pala kooli? Palun põhjendage 

2.     Mis oli praeguse kooli valiku aluseks? 

3.     Kui oluline oli teie koolivalikul 1.klassi õpetaja? 

4.     Kas teie valikul oli määravaks kooli asukoht?  

5.     Kas teie valikut mõjutas kooli transport? 

6.     Huviringide olemasolu või puudumine – kas on oluline? 

7.     Kas teie jaoks on oluline kooli maine? 

8.     Kas teie jaoks on vahet, kas kooli personal on innovatiivne ja nooruslik või pigem 
vanemapoolne ja konservatiivne? 

9.     Kas te olete rahul praeguse kooli valikuga? 

10.  Kas teie jaoks tuleks kõne alla lapse koolivahetus? 

11.  Millisel tingimusel oleksite valmis oma lapse Pala kooli panema? 

4.     Kooli kodukord ja hindamisjuhend: 

a)     Õpetajad on selle läbi lugenud ja õpilasesindus loeb ka varsti. Hoolekogu saab 6.aprillini 
aega pikendust, et ka läbi lugeda. 6.aprilli õhtuks annavad kõik hoolekogu liikmed teada 
oma parandusettepanekud või heakskiidu Kadile. 

5.     Muud teemad: 

a)     Koristajaid on koolis 3,5 + aednik 

Kas oleks võimalik vaadata üle, kas on vaja niipalju inimesi koristamise peal hoida? Äkki on 
mõistlik osta 250€-ne põrandapesurobot, mis võimlat koristaks? Kui inimesed on osalise 
koormusega, siis sots maks läheb ikkagi täiskoha pealt. 

b)    Arvutid tulevad riigilt (15tk), raha on eraldatud 

c)     Loodusainete jaoks saadi raha 3600€ ja liikumisvahenditele 3600€ 

d)    Rahvatants – lapsed suurele peole ei lähe, aga 7.juuni on valla tantsupidu Palal. 

e)     21.aprill – küberkiusamise koolitus 

f)     23.aprillil Pala kooli matk 11km ja 6km. Terve päev kestab ja lõpeb kell 15. 

  

Järgmine koosolek toimub 10.juuni kell 18.  



Koosoleku juhataja Kadi Mitt 

Protokollija Annika Oras                                                                 

/allkirjastatud digitaalselt/                                                       

  

 


